

ENTEROVIRUS SURVEILLANCE

Echovirus Type 30

FRANCE. - Reports from virus laboratories indicate that echovirus type 30 was unusually frequent in most parts of the country during 1980. In Lyons it accounted for 50% of all enteroviruses isolated in the period November 1979-September 1980 and from other parts of the country over 500 isolates were reported during 1980. Most isolations were from cases of meningitis of which outbreaks occurred, especially in the north-eastern part of the country and during June-July 1980. The cases of meningitis were mainly in children, and especially those in the age group 5-9 years.

SURVEILLANCE DES ENTÉROVIRUS

Echovirus de type 30

FRANCE. - Les rapports des laboratoires de virologie indiquent que l'échovirus de type 30 a été anormalement fréquent dans la plus grande partie du pays en 1980. A Lyon, il représentait 50% de tous les isolements d'entérovirus pendant la période novembre 1979-septembre 1980 et, dans les autres régions, plus de 500 isolements ont été notifiés au cours de l'année 1980. La plupart des isolements provenaient de cas de méningite dont des flambées se sont produites en particulier dans la partie nord-est du pays et en juin-juillet 1980. Les cas de méningite touchaient principalement les enfants, notamment dans le groupe d'âge 5-9 ans.

(Based on/D'après: *Bulletin de Virologie médicale*, Ministère de la Santé et de la Sécurité sociale, France, Nos. 1-12, 1980, Nos. 1-2, 1981.)